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Protokół Nr XLIX/18 

z XLIX sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 29 października 2018 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Wystąpienia zaproszonych gości.  

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łobżenica w roku szkolnym 

2017/2018. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wykonywania obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy 

Łobżenica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019”.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia prawa służebności gruntowej na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Łobżenica, położonej w Kunowie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Łobżenica.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLVIII/404/18 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 24 września 2018 r. w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, 

określenia dziennych stawek i sposobu poboru opłaty targowej. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2018-2034. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2018 

rok. 
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15. Przedstawienie informacji o oświadczeniach majątkowych radnych, Burmistrza 

Łobżenicy, kierowników gminnych jednostek organizacyjnych oraz osób wydających 

decyzje administracyjne w imieniu Burmistrza.  

16. Interpelacje, zapytania radnych. 

17. Wolne głosy i wnioski. 

18. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 1  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja o godzinie 13:00 otworzył  

XLIX sesję Rady Miejskiej. Powitał radnych i gości. 

Następnie oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 

radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Radni nieobecni: Grzegorz Bruski, Zenon Hoppe, Bronisława Mazurek. 

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Przewodniczący Rady 

Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak, Radna Rady Powiatu w Pile Zdzisława Bosak-Kawa, 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś, Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski, 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka, Dyrektor Centrum Administracyjno-

Finansowego w Łobżenicy Marek Połczyński, Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Łobżenicy Anna Gryniewicz, Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Komisji 

Edukacji Narodowej w Łobżenicy Hanna Król-Synoradzka, Dyrektor Szkoły Podstawowej 

im. Mikołaja Kopernika w Wiktorówku Wioletta Pacholec, Dyrektor Szkoły Podstawowej  

im. Prymasa Tysiąclecia Stefana Kardynała Wyszyńskiego w Fanianowie Maria Pirecka, 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Kawalerów Orderu Uśmiechu w Dźwiersznie Małym 

Karolina Łańska, Dyrektor Przedszkola Publicznego w Łobżenicy Iwona Gajdzińska,  

p.o. Dyrektora Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy Paweł Berndt, Radca Prawny 

Katarzyna Paczyńska, Kierownik Posterunku Policji w Łobżenicy Rafał Kozłowski, sołtysi, 

mieszkańcy oraz przedstawiciele prasy lokalnej.     

 

Zaproszenie na sesję, listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią 

załączniki nr 1-4 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej Pana Mariusza 

Gniota. 

 

Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej w Łobżenicy Mariusz Gniot 

Podziękował za współpracę członkom obwodowych komisji wyborczych, Pani Magdalenie 

Wolf - urzędnikowi wyborczemu oraz Pani Ewie Rybarczyk, pracującej w Urzędzie Miejskim 

Gminy Łobżenica. 

Odczytał treść zaświadczenia o wyborze Pana Piotra Łososia na Burmistrza Łobżenicy. 

Wręczył zaświadczenie Panu Burmistrzowi. Kopia tego dokumentu stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

 

W imieniu dyrektorów placówek oświatowych gratulacje włodarzowi Gminy złożyła Pani 

Maria Pirecka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Pana Burmistrza o zabranie głosu. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś  

Poinformował, że na ostatnich dożynkach powiatowych Pani Iwona Reinholz-Cynajek 

otrzymała bardzo prestiżowe wyróżnienie. Oznajmił, że chodzi o odznaczenie dla osoby 

zasłużonej dla Województwa Wielkopolskiego.  

Następnie w imieniu władz samorządowych złożył gratulacje Pani Iwonie Reinholz-Cynajek.  

 

Ad. 2  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby wnieść uwagi do porządku obrad XLIX sesji Rady 

Miejskiej w Łobżenicy.  

  

Radni nie wnieśli uwag.  

  

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła porządek obrad. 
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Ad. 3  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii protokołu z ostatniej sesji Rady 

Miejskiej. 

  

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Wnioskował o uszczegółowienie protokołu. Powiedział: „W tym punkcie gdzie jest wpisane: 

byłoby szkoda, gdyby te elewacje były z powrotem popryskane od wody czy błota.  

Ja konkretnie wskazałem o jakie elewacje chodzi. Chodziło konkretnie o elewacje przy  

ul. Złotowskiej tutaj koło Pana …                , (…) na Złotowskiej od Sikorskiego do Placu 

Zwycięstwa”. 

 

Radca Prawny Katarzyna Paczyńska 

Poinformowała, że zgodnie z § 53 Statutu Gminy radni mogą zgłaszać poprawki lub 

uzupełnienia do protokołu w trakcie obrad lub na najbliższej sesji, ale nie później. 

Przewodniczący Rady rozstrzyga o ich uwzględnieniu, po wysłuchaniu protokolanta  

i przesłuchaniu zapisu przebiegu sesji na nośniku elektronicznym.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił: „Jeśli nie ma takiej okazji teraz, możliwości odsłuchania i sprawdzenia to 

należałoby to sprawdzić, poprawić i protokół odłożyć do następnej sesji”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Wycofał wniosek. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z ostatniej z sesji Rady 

Miejskiej.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół  

Nr XLVIII/18 z sesji w dniu 24 września 2018 r. 
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Ad. 4  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą sprawozdania Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie 

międzysesyjnym (załącznik nr 6 do protokołu).  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Dziamara 

Powiedział, że w sprawozdaniu Pana Burmistrza nie ma żadnej wzmianki na temat chodnika 

koło Górki Klasztornej. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Oznajmił, że rolę starościny dożynek powiatowych pełniła Pani …                            …. 

Burmistrz Łobżenicy nie wspomniał o tym ani słowem. Powiedział, że chciałby się 

dowiedzieć dlaczego do tego doszło. Kontynuował: „Na dożynkach nawet Pan nie zauważył, 

że mieszkanka naszej Gminy pełni taką zaszczytną funkcję. Potem drugi raz mnie trochę 

zabolało, że dziękuje Pan biorącym udział w dożynkach powiatowych. Jestem za tym, że jak 

najbardziej trzeba podziękować wszystkim. A o Pani …        Pan nawet nie raczył wspomnieć”. 

Dodał: „Czy to jest dobra postawa ?”  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś  

Stwierdził, że jeżeli byłoby tak jak mówi Pan Radny Aleksander Tadych, byłaby to zła 

postawa. Poinformował, że zaprosił Panią …                 na sesję, ale nie mogła w niej 

uczestniczyć. Powiedział: „Pamiętałem o tym. Staram się doceniać każdego, kto z naszej 

Gminy zostaje wyróżniony w jakikolwiek sposób, a to było wyróżnienie szczególne, dlatego 

proszę zasięgnąć prawdziwej informacji i nie będzie problemu”. 

Następnie Pan Burmistrz oznajmił, że chodnik w Górce Klasztornej jest inwestycją 

powiatową, współfinansowaną przez Gminę Łobżenica. Dodał, że udzieli Panu Radnemu 

Andrzejowi Dziamarze informacji na piśmie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania Burmistrza 

Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, 2 głosami 

„wstrzymującymi się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższe 

sprawozdanie.  

 

Ad. 5  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Przedstawił informację na temat sesji Rady Powiatu w Pile, która odbyła się w dniu  

25 października 2018 r. Oznajmił, że sesja zaczęła się od przyjęcia informacji z pracy 

Zarządu Powiatu.  

Następnym punktem była informacja Powiatowego Zarządu Dróg w Pile o przygotowaniu do 

zimowego utrzymania dróg powiatowych. Pan Przewodniczący powiedział, że za utrzymanie 

dróg w okresie zimowym na naszym terenie odpowiadać będzie firma Pana Pęskiego. 

Poinformował, że przetarg został ogłoszony na trzy lata. Oznajmił: „To jest dopiero drugi rok, 

w którym te firmy na tym zadaniu pracują. Pieniędzy dużo więcej nie ma, ale to wszystko 

będzie zależało od warunków zimowych”. W przypadku potrzeby znajdą się dodatkowe 

środki. 

Pan Kazimierz Wasiak powiedział, że podczas sesji Rady Powiatu omawiana była informacja 

o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Pilskiego za rok szkolny 2017/2018 oraz 

informacja o realizacji „Strategii rozwoju oświaty Powiatu Pilskiego”. Oznajmił, że została 

oddana jedna hala sportowa. Trwa budowa drugiej. Stwierdził, że wyniki nauczania nie 

pogarszają się. Dodał, że w szkole średniej w Łobżenicy wszyscy uczniowie zdali egzamin 

maturalny. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że na ostatniej sesji podęto uchwałę 

w sprawie zatwierdzenia „Programu naprawczego Szpitala Specjalistycznego w Pile”. 

Oznajmił, że zadłużenie tej placówki jest na poziomie 1,6 mln zł. Powiedział, że zapewne nie 

byłoby tego długu gdyby nie inwestycje. W pilskim szpitalu została uruchomiona radioterapia 

i nefrologia.  

Poinformował, że radni powiatowi podjęli uchwałę: 

- zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 

terenie powiatu pilskiego, 

- w sprawie wykonania obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej, 

- w sprawie przyjęcia na rok 2019 Rocznego Programu Współpracy Powiatu Pilskiego  

z organizacjami pozarządowymi, 
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- zmieniającą Wieloletnią Prognozę Finansową Powiatu, 

- zmieniającą uchwałę budżetową Powiatu na rok 2018. 

Pan Kazimierz Wasiak powiedział, że kolejnymi punktami obrad były informacje 

Przewodniczącego Rady, Starosty, Urzędów Skarbowych o wynikach analizy oświadczeń 

majątkowych. Podziękował za współpracę w mijającej kadencji. Pogratulował osobom, które 

odniosły sukces w ostatnich wyborach samorządowych. 

 

Radna Rady Powiatu w Pile Zdzisława Bosak-Kawa 

Podziękowała za współpracę Radnym Rady Miejskiej oraz Panu Burmistrzowi. Złożyła 

również gratulacje osobom, które zostały ponownie wybrane radnymi. 

 

Ad. 6  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy 

Łobżenica w roku szkolnym 2017/2018. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Oznajmił, że informacja omawiana była na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady 

Miejskiej. Powiedział, że radni skupili się na poziomie nauczania. Poinformował, że wyniki 

zostały przedstawione w tzw. systemie EWD. Zwrócił uwagę na małą liczbę wniosków.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej oznajmił, że sięgnął po wyniki 

nauczania z OKE Poznań. Powiedział: „Po przeanalizowaniu ostatnich pięciu lat 

stwierdziliśmy, że rok do roku ten poziom do średniej powiatu spada. Mamy w tej chwili do 

średniej powiatu -4,63%, a do najlepszej szkoły brakuje -10,19%”.  

Poinformował, że Rada Miejska nie posiada kompetencji do oceny dydaktycznej dyrektorów 

czy nauczycieli. Radni mogą jedynie przeanalizować wyniki egzaminów zewnętrznych i je 

porównać. Oznajmił, że obecnie jako gmina mamy ostatnią pozycję w powiecie. 

Następnie Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej powiedział, że zgłoszono 

szereg wniosków oraz dobrych rad. Poinformował, że „wszystko mamy spięte w jednym, 

konkretnym wniosku, w zasadzie to już do przyszłej Rady, do przyszłej Komisji 

Oświatowej”. Przedstawił treść wypracowanego wniosku: radni opowiedzieli się za tym, aby 

Rada Miejska na początku nowej kadencji podjęła temat niskich wyników nauczania, 
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pochyliła się nad przyczynami takiego stanu rzeczy i wypracowała rekomendacje, które 

następnie powinny zostać omówione z dyrektorami jednostek oświatowych.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie 

informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łobżenica w roku szkolnym 

2017/2018 wraz z wnioskiem wypracowanym podczas wspólnego posiedzenia Komisji 

Stałych Rady Miejskiej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła informację  

o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łobżenica w roku szkolnym 2017/2018 

wraz z następującym wnioskiem:  

• Radni opowiedzieli się za tym, aby Rada Miejska na początku nowej kadencji podjęła 

temat niskich wyników nauczania, pochyliła się nad przyczynami takiego stanu rzeczy 

i wypracowała rekomendacje, które następnie powinny zostać omówione  

z dyrektorami jednostek oświatowych 

Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 7  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii projektu uchwały w sprawie 

wykonywania obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 

Wobec braku uwag poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIX/407/18 w sprawie wykonywania obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej, 

która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Ad. 8 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu 

współpracy Gminy Łobżenica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

rok 2019”.   

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował o autopoprawce do projektu uchwały polegającej na zastąpieniu na stronie 

siódmej programu wyrażenia „obwodnicy dla Łobżenicy” słowem „infrastruktury”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że po zmianie § 11 ust. 1 pkt 1 lit. c programu otrzyma następujące brzmienie: 

„Działanie wspierające budowę infrastruktury w celu ochrony dziedzictwa kulturowego”. 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

„Rocznego programu współpracy Gminy Łobżenica z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na rok 2019” wraz z autopoprawką. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIX/408/18 w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy 

Łobżenica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019” - wraz  

z autopoprawką. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 9 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu uchwały w sprawie ustanowienia prawa służebności 

gruntowej na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Łobżenica, położonej w Kunowie. 
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Wobec braku osób chętnych do zabrania głosu zamknął dyskusję. Następnie poddał pod 

głosowanie ww. projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIX/409/18 w sprawie ustanowienia prawa służebności gruntowej na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Łobżenica, położonej w Kunowie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 10 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że zaszła konieczność poprawienia projektu regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Łobżenica. Oznajmił, że po 

przyjęciu dokument ten zostanie odesłany do Wód Polskich. 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w powyższej sprawie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIX/410/18 w sprawie zatwierdzenia projektu Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Łobżenica, która stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 11 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że Pani Skarbnik przedstawiła na komisjach projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać 

głos w tej kwestii. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że jest to uchwała okołobudżetowa. Stwierdził, że podatki są elementem, który 

interesuje mieszkańców. Powiedział: „Odpowiedzialnie rozwijając Gminę trzeba też 
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uwzględniać potrzeby i możliwości sfinansowania”. Oznajmił, że projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości został pozytywnie zaopiniowany przez 

Komisje Rady. Dodał, że „wzrost został ustalony wskaźnikiem przyjętym do wzrostu 

wydatków do budżetu 2,3%”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIX/411/18 w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, która  

stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 12 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty 

targowej, określenia dziennych stawek i sposobu poboru opłaty targowej został omówiony 

przez Panią Skarbnik podczas wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej. 

Następnie otworzył dyskusję w tej sprawie. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął dyskusję. Poprosił radnych, 

którzy pełnią również funkcję sołtysa, aby nie brali udziału w głosowaniu.  

Poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 8 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIX/412/18 zmieniającą uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, 

określenia dziennych stawek i sposobu poboru opłaty targowej. 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

W głosowaniu nie brało udziału czterech radnych. 
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Radni, którzy głosowali za podjęciem powyższej uchwały: 

- Ryszard Biniak, 

- Marek Czerczak, 

- Andrzej Dziamara, 

- Wiesława Sikorska, 

- Edward Starszak, 

- Aleksander Tadych, 

- Rafał Tomala, 

- Mariusz Wiśniewski. 

 

W głosowaniu nie brali udziału radni, którzy pełnią również funkcję sołtysa: 

- Wiesław Bodetko, 

- Andrzej Borowy, 

- Antoni Kapeja, 

- Edmund Szcześniak. 

 

Ad. 13  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii projektu uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2018-2034. 

  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej   

w Łobżenicy Edward Starszak  

Omówił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 14 do protokołu. Poinformował, że 

został on pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2018-2034. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIX/413/18 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica 

na lata 2018-2034, która stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Ad. 14  

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie projektu uchwały w sprawie zmian 

uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2018 rok 

  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej   

w Łobżenicy Edward Starszak  

Przedstawił ww. projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 16 do protokołu. Dodał, że 

propozycje zmian w budżecie zostały pozytywnie zaopiniowane przez Komisje Rady. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku osób chętnych do zabrania głosu poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2018 rok. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLIX/414/18 w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2018 rok, 

która stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy ogłosił dziesięciominutową przerwę 

w obradach.  

  

Po przerwie w obradach. 
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Ad. 15 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Przedstawił informację z analizy oświadczeń majątkowych radnych. Oznajmił: „Działając na 

podstawie art. 24h ust. 6 i 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  

(Dz. U. z 2018 r. poz. 994 z późn. zm.) dokonałem analizy oświadczeń majątkowych 

Radnych Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

Radni składali oświadczenia majątkowe dwukrotnie:   

a) w terminie do 30 kwietnia 2018 r. - według stanu na dzień 31 grudnia 2017 r.,  

b) na dwa miesiące przed upływem kadencji - według stanu na dzień 16 września 2018 r.”  

Poinformował: „Wszyscy zobowiązani radni złożyli wymagane oświadczenia w terminie. Nie 

stwierdziłem nieprawidłowości w otrzymanych oświadczeniach majątkowych. W tej sytuacji 

nie zachodziła konieczność wnioskowania o podjęcie czynności sprawdzających przez 

uprawnione organy. Jeden egzemplarz oświadczeń majątkowych został przekazany do Urzędu 

Skarbowego w Pile. Kopie oświadczeń zostały również przekazane Burmistrzowi 

Łobżenicy”.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Przedstawił informację dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych składanych 

Burmistrzowi. Powiedział: „Dokonałem analizy oświadczeń majątkowych Zastępcy 

Burmistrza, Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy, kierowników jednostek organizacyjnych 

Gminy oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Burmistrza, którzy byli 

zobowiązani do ich złożenia w terminie do dnia 30 kwietnia 2018 r. Zobowiązanych do 

złożenia oświadczeń majątkowych było 14 osób. Wszystkie osoby zobligowane przepisami 

ustawy do złożenia oświadczeń majątkowych rocznych złożyły przedmiotowe oświadczenia 

za rok 2017 w dwóch egzemplarzach wraz z kopiami zeznania o wysokości osiągniętego 

dochodu w roku podatkowym (PIT) za rok 2017 w ustawowym terminie do dnia 30 kwietnia 

2018 r. Ponadto jedna osoba w dniu 13 lipca 2018 r. złożyła korektę oświadczenia 

majątkowego za rok 2017. Dwie osoby złożyły w dniu 31 sierpnia 2018 r. oświadczenia 

majątkowe w związku z zakończeniem pełnienia funkcji kierownika jednostki organizacyjnej. 

Jedna osoba złożyła w dniu 1 września 2018 r. oświadczenie majątkowe w związku  

z powierzeniem stanowiska kierownika jednostki organizacyjnej. Jedna osoba złożyła w dniu 

28 września oświadczenie majątkowe w związku z powierzeniem stanowiska kierownika 

jednostki organizacyjnej”. 
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Pan Burmistrz poinformował: „Podczas przeprowadzonej analizy oświadczeń za rok 2017  

i porównania treści analizowanego oświadczenia majątkowego oraz załączonej kopii zeznania 

o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym nie stwierdziłem nieprawidłowości  

w złożonych oświadczeniach. Część jawna złożonych oświadczeń majątkowych została 

opublikowana w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica. 

Zgodnie z dyspozycją art. 24h ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym jeden egzemplarz 

oświadczeń majątkowych wraz z kopiami zeznań PIT pracowników samorządowych 

przekazałem do Urzędów Skarbowych właściwych ze względu na miejsce zamieszkania 

składającego oświadczenie celem dokonania przez ten organ stosownej analizy 

dokumentów”. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy oznajmił: „Urzędy Skarbowe przekazują informację  

z analizy oświadczeń majątkowych do dnia 30 października każdego roku. W dniu  

23 maja 2018 r. wpłynęła do Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica informacja  

z analizy dokonanej w Urzędzie Skarbowym w Pile. Analiza została objęta tajemnicą 

skarbową. W dniu 8 października 2018 r. wpłynęła do Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica 

informacja z analizy dokonanej w Pierwszym Urzędzie Skarbowym w Bydgoszczy. Do 

nieprawidłowości występujących w oświadczeniach majątkowych, na które zwrócił uwagę 

Urząd Skarbowy, należy brak określenia przynależności dochodów do majątku odrębnego 

bądź objętego małżeńską wspólnością majątkową. Do dnia 21 października 2018 r. nie 

otrzymałem informacji na temat analizy oświadczeń majątkowych dokonanych przez Urząd 

Skarbowy w Złotowie”. 

Pan Burmistrz powiedział, że w dniu 30 kwietnia 2018 r. złożył oświadczenie o stanie 

majątkowym Wojewodzie Wielkopolskiemu. W odpowiedzi z dnia 25 maja br. Wojewoda 

poinformował, że oświadczenie zostało złożone w terminie. Ponadto Burmistrz Łobżenicy 

złożył oświadczenie majątkowe Wojewodzie na dwa miesiące przed upływem kadencji - na 

dzień 16 września 2018 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zarządził wyłączenie jawności sesji Rady Miejskiej. Poprosił o pozostanie w sali sesyjnej 

radnych. 

  

Jawność sesji została wyłączona na podstawie § 31 Statutu Gminy Łobżenica, w związku  

z art. 294 § 4 ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. - Ordynacja podatkowa.  
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Naczelnik Urzędu Skarbowego w Pile nadał klauzulę tajemnica skarbowa w informacji na 

temat analizy oświadczeń majątkowych złożonych Burmistrzowi Łobżenicy oraz 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej. 

 

W części niejawnej sesja nie była nagrywana. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy zarządził uchylenie wyłączenia jawności. 

Poprosił o powrót do sali obrad. 

 

Ad. 16  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Dostrzegł potrzebę umieszczenia tablicy informacyjnej na Placu Wolności w Łobżenicy.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał Burmistrza Łobżenicy, jaki jest stan przygotowania dokumentacji na remont mostu 

…       . Powiedział: „Z uwagi na zły stan techniczny obecnego mostu, zamkniętego dla ruchu 

kołowego, prosiłbym o zlecenie podległym panu pracownikom dokonywania okresowych 

kontroli stanu nawierzchni drewnianej z uwagi na wręcz skruszałe odeskowanie”.  

Zwrócił uwagę na to, że z mostu korzystają piesi. Podziękował za połatanie powstałych dziur. 

Dodał, że jest to tylko działanie doraźne. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił, że w przyszłorocznym budżecie „chcielibyśmy poprzez środki finansowe 

uporządkować stronę informacyjną w mieście”. Oświadczył, że „strasznie wygląda to co się 

dzieje na Placu Zwycięstwa w tej tablicy”. Powiedział, że informacje Gminnego Centrum 

Kultury znajdują się w różnych miejscach.  

Stwierdził, że oczywiście może być kilka punktów informacyjnych na terenie Łobżenicy. 

Gminne Centrum Kultury powinno posiadać zamykaną tablicę. Obiecał, że porozmawiamy  

o tym wspólnie przy budżecie. 

Następnie Pan Burmistrz poinformował, że „nic nie zostało zrobione” jeżeli chodzi o most  

…       . Oznajmił, że „skłanialiśmy się w budżecie tegorocznym” do opracowania ekspertyzy 

mostu. Powiedział: „Na pewno należy go udrożnić, żeby można było bezpiecznie przejechać 

rowerem, komarkiem, motorem, przejść. Na dzisiaj on jest zabezpieczony. Natomiast czy stać 
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nas będzie na to, żeby to był most przejazdowy, który jest skrótem na Bucholcewo, (...) tego 

nie wiem, będziemy musieli o tym wspólnie zdecydować”. 

 

Ad. 17 

 

W tym punkcie obrad nie zabrano głosu.  

 

Ad. 18  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 14:25 zakończył obrady XLIX sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk      (-) Antoni Kapeja 


